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Verslag 

Raad van bestuur gemeentelijke sportraad Schoten  

Maandag 03/06/2024 

Goedgekeurd op 21/06/2024 

 

Contact: Sepp Meyers 

(sepp.meyers@schoten.be) 

Witte zaal gemeentehuis 20u00  

 

Aanwezig: Marc Persoons, Ivan Kint, John Kerkhof, Julien Malomgré, Sam Vijgen, Ann Van 

Hoof, Nadine Van Bueren, Bart Wijnants, Robert Imler, Paul De Swaef, Eva Van der Cruysse 

Verontschuldigd: Els Empereur, Sepp Meyers 

 

1. Goedkeuring verslag 

-Het verslag van de RvB van 4 maart 2024 werd via mail goedgekeurd en aan de gemeente 

bezorgd voor publicatie op de gemeentelijke website. 

-Het verslag van de AV van 18 maart werd eveneens bezorgd voor publicatie. 

 

2. Situatie financieel 

-Stand rekening op 29 mei 2024: 4 197 euro. De factuur voor de receptie bij de Sint 

Sebastiaansgilde bedroeg 160 euro.  

-Zodra het verslag van de rekeningtoezichter Bart De Nys (rekening 2023) binnen is, 

worden de stukken voor de gemeentelijke toelage aan de gemeente overgemaakt. 

 

3. Derde sporthal 

-Vijf kandidaten hebben zich aangeboden. Ze hebben tot eind augustus om een voorstel in 

te dienen. 

-Het project wordt vanuit de sportdienst opgevolgd door Sepp. Er wordt ook beroep gedaan 

op een externe deskundige (ervaring met sporthalproject in Heist-op-den-Berg). In 

Kalmthout werd recent een gymzaal geopend. Er wordt nagekeken of ook langs die kant 

bijstand nuttig is.    

-Alle communicatie loopt via sportdienst. 

 

4. Nieuw subsidiereglement 

-De aanvraag voor subsidiëring zal in twee fases verlopen. Eerst het invullen van een online 

formulier met vermelding van de aangevraagde subsidie, gevolgd door het invullen van 

eenvoudige excel bestanden (toegezonden door de sportdienst) voor de berekening van de 

subsidie.  

-Feedback infovergaderingen met clubs: 28 mei en 17 juni 

Het reglement zal waar nuttig/nodig verduidelijkt worden. 

Specifieke vragen van clubs worden rechtstreeks met de sportdienst besproken.  

Tussenkomsten voor deelname aan gemeentelijke evenementen betreft momenteel 

hoofdzakelijk de scholentornooien (sportdienst gaat de huidige regeling van de financiering 

na); steun voor eigen organisaties van clubs wordt via projectsubsidies aangevraagd. 

Onduidelijkheid over het begrip leden gehanteerd door GYM. Sportdienst/Schepen bekijken 

dit verder. 

 

5. Subsidiedossiers 

-projectsubsidie: Dossier G-sport tornooi Simikos op zaterdag 8 juni werd gunstig 

geadviseerd. 
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-projectsubsidie: Bespreking aanvraag Handbalclub Schoten voor de organisatie van een 

handbalstage.  

De raad houdt zijn advies in beraad. Er is meer duidelijkheid nodig over het vernieuwende, 

de begroting, het aantal deelnemers, het publieke karakter... Sportdienst organiseert een 

gesprek met de aanvrager. 

-De communicatie naar de sportclubs over het projectsubsidiereglement verdient extra 

aandacht.  

-Subsidieproject Ben Weyts: nieuwe (3x3) basketbalpleintjes in heel Vlaanderen. De 

gemeente bekijkt welke budget ze ter beschikking heeft en beslist daarna welk dossier voor 

subsidiëring zal worden ingediend.  

 

6. Erkenningen sportclubs 

-Gunstig advies voor de erkenning van Visclub Dennenbad werd overgemaakt aan 

gemeente. 

-Bespreking erkenningsaanvraag vereniging “Koereuzzje Run”: de raad van bestuur beslist 

om op basis van de ontvangen informatie een ongunstig advies voor de erkenning te 

verlenen (zie advies in bijlage). 

 

7. Memorandum gemeenteraadsverkiezingen 

-Het memorandum sport werd afgerond en wordt aan de gemeenteraadsleden en de 

politieke fracties bezorgd.  

 

8. Dossiers varia (stavaza kort overzicht) 

-Tennisclub Schoten: overdekking tennis- en padelterreinen in de winter. De club dient een 

concreet becijferd dossier te bezorgen aan de gemeente. Sportdienst/schepen bekijken de 

gevoerde communicatie en eventuele verdere stappen.   

-Zwemclub Schoten: ondersteuning wegens te oplopende onkosten. De club werd gevraagd 

een financieel overzicht te maken over de laatste jaren. Sportdienst neemt terug contact 

op.  

-Voris karate: vraag nieuwe puzzelmatten. De club werd geïnformeerd dat ze via het 

projectsubsidiereglement een aanvraag kan doen. Voorlopig nog geen dossier ingediend. 

-KFC Schoten: relatie blijft verzuurd (gemeente neemt juridische stappen). 

-Cobras: problematiek facturatie/opkuis sporthal de Zeurt: club en gemeente hebben rond 

de tafel gezeten en hebben de nodige afspraken gemaakt. 

-Herstelling afvoer toiletten kleedkamers sporthal Vordensteyn: de nodige werken werden 

uitgevoerd waardoor het probleem nu onder controle is. 

-Plaatsing publiciteitsborden sporthal Vordensteyn: dossier publiciteit wordt dit jaar in zijn 

totaliteit door de sportdienst bekeken; bedoeling om clubs mogelijke inkomsten te geven. 

-Bewegwijzering naar accommodatie Simikos: hulpdiensten ondervinden moeilijkheden om 

hun weg te vinden naar de clubs op het sportcomplex De Zeurt. Gemeente bekijkt 

mogelijke oplossingen.  

 

9. Sportraad 

-Nog geen officiële aanmelding van kandidaten bestuursleden; Cobras heeft wel een 

kandidaat.  

-Voorzittersoverleg op 10 juni met op de agenda: de wedersamenstelling van de 

adviesraden naar aanleiding van de verkiezingen; inspraak in het nieuwe meerjarenplan. 

Op basis hiervan zal de raad bekijken welke acties hij neemt (zoals scholen contacteren). 

 

10. Sportlaureatenviering 

Datum voor editie 2025: vrijdag 21 februari. 



C:\Users\Gebruiker\Documents\Robert\Sportraad\Verslag_goedgekeurd_RVB03.06.2024.docx 3 

Het huidige concept wordt in principe behouden. 

 

11. Levensloop 

-Momenteel 17 teams ingeschreven, waarvan 7 vanuit de  sport.  

-Boogschietclub Sint Sebastiaansgilde sluit mogelijk aan bij Sportraad. 

-De raad is akkoord om vanuit de sportraad 5 euro per erkende sportclub over te maken. 

-Extra inspanning zal worden gedaan om deelname te promoten bij de sportverenigingen. 

  

12. Rondvraag 

-Kajak is mogelijke locatie voor de nieuwjaarsreceptie. 

-Opbrengst bal van de burgmeester gaat dit jaar naar Gymco. 

-Vraag voor herstelling basketring op terrein Geuzevelden. 

-De aanbesteding voor het herstel van de loop/wandelpaden op de zeurt is beslist (info na 

vergadering). 

 

13. Volgende RvB 

-maandag 2 september 2024 witte zaal gemeentehuis (20u) 

 

 

 

Robert Imler 

Voorzitter 

sportraad 

 

 

Bijlage: advies erkenning vereniging “Team Koereuzzje Run” 
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03.06.2024 

 

 

 

 

 

Sportraad gemeente Schoten 

Advies erkenning vereniging “Team Koereuzzje Run” 

 

 

Het gemeentebestuur van Schoten keurde in de gemeenteraad van 26 juni 2018 een nieuw 

overkoepelend erkenningsreglement goed voor de Schotense verenigingen (Reglement 

erkenning, inspraak- en subsidiëringsmogelijkheden van Schotense verenigingen). De 

Schotense sportverenigingen zijn onderworpen aan dit reglement dat van toepassing is 

vanaf 1 januari 2019. De gemeenteraad van 22 juni 2023 keurde een aangepaste versie 

van het erkenningsreglement goed voor de periode van 22 juni 2023 tot en met 31 

december 2025. 

 

In uitvoering van bovenvermeld reglement treedt de sportraad op als bevoegd 

adviesorgaan voor de erkenning van de sportverenigingen. 

 

De raad van bestuur van de gemeentelijke sportraad besprak in zijn vergadering van 3 juni 

2024 het erkenningsdossier ingediend door de vereniging “Team Koereuzzje Run”.  

  

 

Gelet op het feit dat: 

 

-de vereniging “Team Koereuzzje Run” een erkenningsdossier indiende in toepassing van 

het erkenningsreglement; 

 

-het erkenningsreglement een sportvereniging omschrijft als: een vereniging met als 

primaire doelstelling de beoefening van sport, de activiteiten die individueel of in 

ploegverband worden beoefend met een competitief of recreatief karakter en waarbij de 

fysieke en/of de geestelijke inspanning centraal staat; dat de aanvrager zichzelf evenwel 

omschrijft als maatschappelijke vereniging, zijnde een vereniging die als primaire 

doelstelling een andere doelstelling heeft dan voornoemde, doch die maatschappelijk 

relevant is; dat in dit geval de cultuurraad het bevoegde adviesorgaan is; 

 

-de vereniging “Team Koereuzzje” in de verenigingendatabank is opgenomen als (niet 

erkende) maatschappelijke vereniging met als doel het inzamelen van fondsen ten voordele 

van Kom op tegen Kanker door de organisatie van een loop- en wandelevenement in en om 

Schoten; dat de raad ervan uitgaat dat het dezelfde vereniging betreft (niettegenstaande 

het kleine verschil in naam); dat omwille van de vermelde specifieke sportactiviteit het ook 

legitiem is dat de raad van bestuur van de sportraad een advies uitbrengt; 

 

-de enige activiteit die de aanvrager vermeldt de organisatie betreft van een 

loopevenement (10 km en halve marathon doorheen de gemeente Schoten, waarvan de 

eerste editie doorging op 28 april 2024); dat het de bedoeling zou zijn om dit evenement 

ook in 2025 te organiseren; dat de naam van de website van de vereniging 

(https://dehalvevanschoten.be) ook uitdrukkelijk verwijst naar dit evenement en dat 

 

https://dehalvevanschoten.be/
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beiden onlosmakelijk met elkaar verbonden lijken te zijn; 

 

-het erkenningsreglement als voorwaarden onder meer stelt: over minstens zes leden 

beschikken en gedurende minstens zes maanden een actieve werking kunnen aantonen, 

met regelmaat en minstens één maal per jaar activiteiten organiseren; dat uit het bezorgde 

dossier blijkt dat aan deze voorwaarden niet wordt voldaan (de vereniging telt maar drie 

leden en de omvang van de actieve werking is onvoldoende duidelijk);  

 

-de reden voor de erkenningsaanvraag het feit zou zijn dat door de erkenning van de 

vereniging zij logistieke steun van de gemeente kan bekomen voor de organisatie van het 

evenement (via de toepassing van het reglement aanvraag occasionele activiteiten en 

ontlenen feestmateriaal); 

 

-de raad van bestuur gelet op voorgaande de indruk heeft dat het dossier eerder draait om 

de vraag naar ondersteuning voor de organisatie van een (sport)evenement dan om de 

erkenning van een sportvereniging; 

 

-de raad het als zijn taak beschouwt om erover te waken dat het erkenningsreglement op 

een “verstandige” manier wordt toegepast; dat de raad van mening is dat het voorliggende 

dossier nog te veel “vaagheden” omvat om een erkenning als sportvereniging te 

rechtvaardigen; dat zijn advies ook een precedent is voor gelijkaardige aanvragen;  

 

-de raad oordeelt dat de organisatie van het evenement - dat groeipotentieel heeft, maar 

zich nog verder moet ontwikkelen - zowel voor de activiteit op zich als voor de 

maatschappelijke doelstelling (de opbrengst komt ten goede aan Kom op tegen Kanker) de 

steun van de gemeente absoluut verdient. 

 

Gelet op de toelichting door de sportdienst. 

 

Gelet op de eerdere adviezen van de raad van bestuur over de erkenning van 

sportverenigingen. 

 

Gelet op de bespreking. 

 

Adviseert de raad van bestuur op basis van het huidige dossier en rekening houdende met 

bovenstaande overwegingen momenteel ongunstig voor de erkenning van “Team 

Koereuzzje Run” als sportvereniging. 

 

Stelt de raad van bestuur voor dat de vereniging vooraleer ze eventueel een nieuwe 

erkenningsaanvraag als sportvereniging zou indienen, in een onderhoud de nodige 

toelichting en verduidelijking geeft met betrekking tot de in het advies geformuleerde 

opmerkingen.  

 

Spreekt de raad zijn waardering uit voor de inzet van de vereniging voor de organisatie van 

het evenement “de halve van Schoten”, en stelt hij voor dat de gemeente de mogelijke 

pistes voor de ondersteuning ervan (op korte en langere termijn) aftoetst met de 

vereniging. De raad denkt meer concreet bijvoorbeeld aan het organiseren in 

samenwerking met een bestaande erkende vereniging of aan het maken van een eenmalige 

uitzondering op de voorwaarde van erkenning voor de toekenning van logistieke steun voor 

de editie 2025.  

 

Tot slot benadrukt de raad dat zijn advies gaat over een aanvraag tot erkenning als 
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sportvereniging; hij spreekt zich ook niet uit over de beoordeling van gelijkaardige 

erkenningsdossiers door andere adviesraden. 

 

Met sportieve groeten, 

 

Robert Imler 

Voorzitter sportraad 

 


